
 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

RAADSVOORSTEL 
 
 
Registratienummer : 2028480 
Datum besluit B&W : 3 juni 2025 
Portefeuillehouder : I.M. Somers-Gardenier 
 
 
Raadsvoorstel tot Partiële Handhaving Mrija  
 
 
 
Vlaardingen, 3 juni 2025 
 
Aan de gemeenteraad. 
 
Voor u ligt het voorstel van het college om opvanglocatie Mrija vanaf 1 juli 2026 gedeeltelijk voort te 
zetten, met circa 800 opvangplekken voor Oekraïense ontheemden. Daarmee geeft Vlaardingen invulling 
aan het dringende verzoek van het Rijk om opvangcapaciteit te behouden, onder duidelijke 
voorwaarden: volledige rijksfinanciering, behoud van gemeentelijke regie en uitvoering zonder financieel 
nadeel.  
 
Gezien de omvang van de investering acht het college een verlenging van slechts negen maanden 
buiten proportioneel. Daarom wordt voorgesteld de businesscase direct te richten op voortzetting tot 
uiterlijk het moment waarop de nieuwe AWZI in gebruik wordt genomen. 
 
Welk besluit moet genomen worden? 
 
Besluit:  
 

1. In te stemmen met het opstellen van een nieuwe businesscase voor de partiële voortzetting van 
opvanglocatie Mrija, met een bruto capaciteit van circa 800 opvangplekken voor Oekraïense 
ontheemden, gericht op een verlengde periode tot uiterlijk het moment waarop de nieuwe AWZI 
in gebruik wordt genomen (planning 2030). De beoogde voortzetting bestaat uit: 

a. Het behoud van circa 480 opvangplekken op het huidige terrein; 
b. Een uitbreiding met circa 300 opvangplekken op een aangrenzend perceel, onder 

voorbehoud van financiële en juridische haalbaarheid. 
2. Deze voortzetting en de nieuwe businesscase uitsluitend door te voeren onder nieuwe 

randvoorwaarden. De minimale randvoorwaarden zijn: 
a. Totstandkoming van een nieuwe overeenkomst met het Rijk waarin: 

i. volledige financiële dekking is gegarandeerd: Ongeacht de op dat moment 
geldende regelingen wil de gemeente Vlaardingen de garantie hebben van het 
Rijk dat alle kosten die zij maakt die verband houden met het opvangen van 
Oekraïense vluchtelingen in de breedste zin des woords worden gedekt (dus 
zowel fysiek als sociaal, denk hierbij bijvoorbeeld aan minimaal, doch niet 
uitputtend, de transitiekosten en alle kosten die nu onder de 
normkostenvergoeding vallen, buitengewone kosten ten behoeve van de 
opvang van ontheemden, zorgkosten, onderwijskosten en kosten voor 
maatschappelijke hulp);  

ii. Vlaardingen na afloop van zowel de tijdelijke bescherming vanuit Europa als na 
afloop van de op nationaal niveau gereguleerde periode van opvang die direct 
volgt op het niet verder verlengen van de Richtlijn Tijdelijke Bescherming van de 
Europese Commissie niet verantwoordelijk wordt gehouden voor: 
- huisvesting; 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

- toegang tot andere (sociale)regelingen waar Vlaardingen richting inwoners 
voor aan de lat staat; 
- het verstrekken van uitkeringen in het kader van het waarborgen van de 
minimale bestaanszekerheid, zoals (niet uitputtend) bijstandsuitkeringen volgens 
de Participatiewet ten behoeve van de ontheemden die zich op dat moment nog 
rechtmatig in de opvang bevinden; 
  

b. De gemeente behoudt de regie over de programmering (o.a. instroom) en het beheer 
van de opvanglocatie. 

c. De benodigde flexwoningen zijn beschikbaar en uitvoerende partijen zijn aangehaakt. 
d. De uitbreiding is juridisch en planologisch uitvoerbaar, inclusief eventuele toestemming 

van de Provincie Zuid-Holland voor tijdelijk strijdig gebruik van de locatie.  
3. Te bepalen dat de partiële voortzetting van Mrija geen doorgang vindt indien vóór 1 oktober 2025 

geen overeenkomst met het Rijk tot stand komt waarin o.a. de bovengenoemde voorwaarden 
zijn geborgd.  

 
Wat is samenvattend de kern van dit advies? 
De opvanglocatie Mrija is in de afgelopen periode uitgegroeid tot een succesvol voorbeeld van een 
menswaardige en beheerste opvang. In de samenleving wordt deze vorm van opvang inmiddels 
aangeduid als ‘opvang 2.0’. Het succes is grotendeels te danken aan het concept en de regie die de 
gemeente heeft gevoerd op zowel de toestroom als inrichting van de locatie.   
 
Hoewel het Rijk op dit moment financiering tot 4 maart 2027waarborgt, acht het college het 
buitenproportioneel om dergelijk omvangrijke middelen te investeren in tijdelijke opvang voor slechts 
negen maanden verlenging (naar verwachting €4 miljoen aan transitiekosten). De voorbereiding, 
verplaatsing en inrichting van de gebouwen vergen aanzienlijke capaciteit, middelen en inspanning. Om 
de investering maatschappelijk en financieel te kunnen verantwoorden/uitleggen, kiest het college ervoor 
om de businesscase direct in te richten op een langere periode; tot het moment waarop de nieuwe AWZI 
in gebruik zal worden genomen (volgens huidige planning is dit in 2030). Daarbij blijft het uitgangspunt 
een opvangcapaciteit voor ontheemde Oekraïners van bruto circa 800 plekken.  
 
Dit onder de voorwaarde dat het Rijk deze voortzetting volledig bekostigt en dat de gemeente 
Vlaardingen de regie voert over zowel de programmering van de opvanglocatie als over het 
locatiebeheer. Dit vereist een nieuwe overeenkomst met het Rijk.  
 
Wat is de aanleiding voor dit advies? 
De minister van Asiel en Migratie heeft gemeenten al meerdere malen verzocht om bestaande 
opvanglocaties langer te blijven aanbieden. In haar meest recente brief aan gemeenten van 17 april 
2025 gaat de Minister een stap verder: gemeenten worden opgeroepen om alle mogelijke business 
cases in te dienen voor het realiseren van nieuwe locaties. De Minister benoemt dat dit ook business 
cases kunnen zijn waarbij maatwerk nodig is. Daarbij wordt samen met de gemeente onderzocht of het 
mogelijk is om voor de betreffende business case maatwerk te leveren. Voor Vlaardingen geldt dit 
verzoek specifiek voor regionale opvanglocatie Mrija. Met een gedeeltelijke voortzetting van Mrija komt 
de gemeente Vlaardingen in ruime mate tegemoet aan alle onderdelen van de verzoeken van de 
minister over de afgelopen regeringsperiode. 
 
Vlaardingen heeft tot 1 juli 2026 de afspraak met het Rijk om ontheemde Oekraïners op te vangen in het 
kader van de Regeling opvang ontheemde Oekraïners (RooO). De huidige opvang op Mrija is 
momenteel ingericht voor de opvang van 1.095 ontheemden en loopt in de huidige bestuurlijke afspraken 
tot en 1 juli 2026. De Rijksoverheid heeft in het voorjaar van 2025 via de Nationale Opvangorganisatie 
Oekraïners (NOO) aangegeven dat financiering mogelijk is tot 4 maart 2027..  
 
Op 10 april 2025 is in een besloten raadsbijeenkomst een scenariovoorstel gepresenteerd, met als doel 
te verkennen welke richting bestuurlijk wenselijk én uitvoerbaar is. De gemeenteraad heeft toen het 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

college gevraagd het scenario verder uit te werken. Destijds werd uitgegaan van circa 650 
opvangplekken. Uit nader onderzoek is echter gebleken dat het mogelijk is om meer opvangplekken te 
realiseren. Op basis daarvan is dit raadsvoorstel tot stand gekomen. 
 
Welk resultaat wordt beoogd? 
Het beoogde resultaat van dit voorstel is de voortzetting van Mrija met circa 800 opvangplekken met 
behoud van het huidige concept. Dit betekent het behoud van circa 480 opvangplekken op een deel van 
de huidige Mrija-locatie, aangevuld met bruto circa 300 plekken door de verplaatsing van diverse 
bestaande gebouwen zoals gepresenteerd in bijlage 1.  
 
Een deel van het huidige Mrija wordt volgens planning ontmanteld ten behoeve van de bouw van de 
AWZI en er wordt een uitbreidingslocatie gerealiseerd waar nu geparkeerd wordt (voorheen de 
bouwketen locatie). De gebouwen waarvoor geen plaats meer is op het AWZI terrein krijgen een nieuwe 
bestemming.  
 
Drie woongebouwen worden van het AWZI terrein verplaatst naar de aangrenzende uitbreidingslocatie 
en 2 multifunctionele gebouwen (MFG) worden geplaats tussen de bestaande gebouwen die behouden 
blijven op Mrija. De MFG’s worden gedeeltelijk ingericht als reguliere opvangplekken en blijven 
gedeeltelijk dienst doen als kantoorruimte en als tijdelijke time-out plekken. De 48 Heijmans One 
woningen, welke van Waterweg Wonen zijn, krijgen een nieuwe plek in Vlaardingen voor Vlaardingse 
woningzoekenden. Voor de overige drie gebouwen is de herbestemming nog in onderzoek (regionaal of 
landelijk). Gemeenten die Oekraïense ontheemden overnemen van de gemeente Vlaardingen, krijgen 
voorrang bij de overname van de vrijgekomen gebouwen. 
 
Daarnaast blijft de toezegging richting Vlaardingse woningzoekenden overeind: de 48 Heijmans One-
woningen die nu op Mrija staan, worden na 1 juli 2026 beschikbaar gesteld op een nieuwe locatie in de 
stad. 
 
Voor ontheemden die niet op Mrija kunnen blijven, worden bestuurlijke afspraken gemaakt met 
regiogemeenten. Doel is een zorgvuldige uitstroom en herhuisvesting, in lijn met de wens om ook bij 
vertrek humane opvang te waarborgen. 
 
Belangrijke juridische en financiële randvoorwaarden zijn dat in een nieuwe overeenkomst met het Rijk 
voor de periode na 30 juni 2026 minimale voorwaarden zijn opgenomen, met als kern geen financieel 
nadeel voor Vlaardingen.  
 
De gemeenteraad wordt bij ontwikkelingen geïnformeerd over de voortgang van de onderhandelingen 
met het Rijk en de uitwerking van de businesscase. 
 
Welke argumenten zijn er voor dit advies? 

 De gemeente neemt wederom grote verantwoordelijkheid in een periode van grote schaarste 
aan opvangplekken en behoudt bijna 800 plekken, terwijl de huidige opgave conform regionale 
afspraken op 280 is vastgesteld. Vlaardingen geeft hiermee ruim invulling aan het verzoek van 
het Rijk om bestaande opvangplekken te behouden. 

 Het bewezen en succesvolle opvangconcept van Mrija blijft behouden voor een groot deel van 
de huidige bewoners. De opvanglocatie wordt breed gewaardeerd om haar veiligheid, 
leefbaarheid en organisatie. De bewonerswens tot behoud is bovendien via een petitie onder de 
aandacht gebracht van de Tweede Kamer en het gemeentebestuur. 

 Onafhankelijk adviesbureau BVR, dat eerder betrokken was bij de totstandkoming van Mrija, 
adviseert positief over de voorgestelde voortzetting (zie bijlage 2). In het advies worden 
meerdere scenario’s beoordeeld en relevante aandachtspunten benoemd, die worden uitgewerkt 
in het bijbehorende Plan van Aanpak dat in ontwikkeling is voor de uitvoering van de 
verlengingsoperatie van Mrija. 

 Ook uitvoeringsorganisatie Inclusia, verantwoordelijk voor het locatiemanagement, ondersteunt 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

het voorstel (zie bijlage 3). Belangrijke adviezen, zoals het behoud van de multifunctionele 
gebouwen (MFG’s) en de inrichting van recreatieve voorzieningen, zijn meegenomen in dit 
voorstel. Overige aanbevelingen worden nader uitgewerkt. 

 De voortzetting voorkomt grootschalige uitstroom naar omliggende regiogemeenten en ontlast 
daarmee de regio.  

 Vlaardingen draagt wederom bij aan een oplossing voor een probleem van het Rijk. 
 De 48 Heijmans One-woningen komen vanaf Q3 2026 beschikbaar voor woningzoekenden in 

Vlaardingen, waarmee een belangrijke lokale afspraak wordt nagekomen. 
 Vlaardingen vangt meer dan het driedubbele aantal Oekraïense ontheemden op wat heeft geleid 

tot een verlaging van de asieltaakstelling. Deze verlaging dient ook bij partiële voortzetting van 
Mrija van kracht te blijven. 

 Mrija is een stabiele opvanglocatie met relatief weinig problemen t.o.v. andere opvanglocaties. 
 
Wat zijn tegenargumenten of risico’s? 

 Afnemend draagvlak voor de opvang van vluchtelingen in de breedste zin in de samenleving. De 
maatschappelijke draagkracht voor opvanglocaties over het algemeen staat onder druk. De 
opvang van vluchtelingen leidt soms tot onrust. 

 Hoge druk op voorzieningen, met name zorg en onderwijs.  
 Toekomstige beëindiging van de locatie en juridische gevolgen. De toekomstige status van de 

Oekraïners is op dit moment nog onduidelijk omdat de Europese Commissie zich nog niet heeft 
uitgelaten over een mogelijke verlenging van de Richtlijn Tijdelijke Bescherming van nogmaals 1 
jaar. Een verlenging ligt wel in de lijn der verwachting, klinkt uit stukken van het Rijk door. Voor 
het geval geen verlenging van de Richtlijn Tijdelijke Bescherming plaatsvindt, werkt het Rijk 
werkt aan het inroepen van een Nationale Terugval Optie (NTO). Belangrijk uitgangspunt van de 
NTO is het normaliseren van de positie van de Oekraïners: zoveel mogelijk instroom in reguliere 
regelingen, zoals de Participatiewet. Wij willen koste wat kost het risico vermijden dat 
Vlaardingen na een langdurige verlenging van Mrija wordt geconfronteerd met een 
huisvestingsopgave van Oekraïners die er dan nog wonen, alsmede met aanspraken op 
voorzieningen om de bestaanszekerheid te waarborgen, zoals de Participatiewet. Het is daarom 
noodzakelijk dat de nieuwe overeenkomst met het Rijkgaranties moet bieden waarmee dit risico 
volledig wordt weggenomen.  

 Financiële onzekerheden: 
o Onzekerheid over herbestemming gebouwen: Voor gebouwen die niet kunnen worden 

behouden op het AWZI-terrein wordt nog gezocht naar een alternatieve bestemming. 
We onderzoeken de mogelijkheid om gemeenten die Oekraïense ontheemden 
overnemen voorrang te verschaffen bij overname van de vrijgekomen gebouwen. We 
hopen daarmee extra kosten richting De Meeuw te beperken. Er lopen gesprekken met 
diverse partijen voor overname, zekerheid daarover ontbreekt op dit moment. Deze 
onzekerheid is verwerkt van de huidige businesscase, een negatief resultaat voor 
Vlaardingen is verder dus niet aan de orde.  

o Normkostenvergoeding: De hoogte van de rijksvergoeding voor 2026–2027 is nog 
onbekend. Daarnaast is deze gekoppeld aan het aantal bezette plekken; tijdelijke 
leegstand bij de verplaatsing van gebouwen kan leiden tot lagere inkomsten. Dit punt 
maakt ook een belangrijk onderdeel uit van onze inzet voor de nieuwe afspraken met het 
Rijk. 

o Tijdelijke huisvesting tijdens verhuizing: De uitvoering van de verhuisoperatie kan kosten 
met zich meebrengen, afhankelijk van de duur en het aantal bewoners en zal eveneens 
onderdeel zijn van de nieuw te maken afspraken met het Rijk. 

 
 Gedurende de voortzetting t/m maart 2027 starten de werkzaamheden van de bouw van de 

AWZI. De combinatie van wonen en bouwen vraagt extra aandacht voor veiligheidsmaatregelen 
zeker voor de kinderen in de wijk. Eventuele kosten nemen we mee in de nieuw te maken 
afspraken met het Rijk. 

 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
Waar moet rekening mee worden gehouden? 

 De opvanglocatie Mrija biedt een relatief hoge kwaliteit van opvang, met aandacht voor 
veiligheid, leefbaarheid en menselijke maat. Locaties van dit niveau zijn in de regio (en landelijk) 
nagenoeg niet beschikbaar of uiterst schaars. Voor veel bewoners betekent herplaatsing elders 
een duidelijke achteruitgang in woon- en leefkwaliteit. De gemeenteraad heeft eerder 
uitgesproken dat het van groot belang is dat Oekraïense ontheemden op een respectvolle, 
menswaardige manier worden opgevangen. Mrija richt zich specifiek op deze doelgroep, 
conform het verzoek van het Rijk en de opdracht van de raad. Het behoud van deze 
opvanggroep heeft daarbij prioriteit boven andere vormen van opvang. Zie bijlage 3 Advies 
Inclusia. 

 Maatschappelijk draagvlak en communicatie: Hoewel er op dit moment draagvlak lijkt te zijn voor 
partiële voortzetting van Mrija, blijft vluchtelingenopvang een gevoelig dossier. Ontwikkelingen in 
het maatschappelijke en politieke klimaat kunnen hierop invloed hebben. Dit vraagt om alert 
monitoren van de ontwikkelingen en heldere, zorgvuldige communicatie naar bewoners, 
omwonende en stakeholders.  

 Juridische en bestuurlijke randvoorwaarden: De huidige overeenkomst met het Rijk eindigt per 1 
juli 2026. Voor het voortzetten van opvang is een nieuwe overeenkomst noodzakelijk, waaronder 
financiële garanties.  

 Financiële afspraken met het Rijk: Het Rijk heeft in 2024 ingestemd met circa €2 miljoen 
transitiekosten voor een scenario met circa 450 bestaande opvangplekken en circa 250 
opvangplekken op een aangrenzend terrein (totaal circa 650). De nu voorgestelde uitbreiding 
naar circa 800 plekken brengt naar verwachting circa €4 miljoen aan transitiekosten met zich 
mee.  

 Uitgangspunt voor de verlenging van Mrija is het realiseren van het maximaal aantal 
opvangplekken met gebruik van de gebouwen die moeten wijken voor de bouw van de AWZI. 
Het kostenaspect van herbestemming van de gebouwen door bijvoorbeeld verkoop is 
ondergeschikt, wat een lager financieel resultaat tot gevolg kan hebben. In de lopende BC is het 
herbestemmingsrisico volledig verwerkt, de BC sluit met een positief resultaat. We hebben 
echter op dit moment geen kopers voor de gebouwen. Door de aangenomen huurbevriezing de 
kans op overname door woningcorporaties aanzienlijk kleiner geworden. 

 Leefbaarheid en locatiekwaliteit: BVR, Bureau voor ruimtelijke ontwikkeling, heeft een 
onafhankelijk advies gegeven met aandachtspunten voor veiligheid en leefbaarheid bij partiële 
voortzetting. Inclusia, uitvoerder van het locatiemanagement op Mrija heeft vergelijkbare 
adviezen gegeven op basis van de dagelijkse praktijk op de locatie. Deze adviezen zullen 
worden verwerkt in het Plan van Aanpak voor de partiële voortzetting. Met name de 
mogelijkheden voor recreatie, spelen, bewegen en ontspannen vragen om nadere uitwerking. 

 
Financiën  
Voor de voortzetting en verplaatsing van 800 opvangplekken na 1 juli 2026 blijft het uitgangspunt dat het 
de gemeente Vlaardingen geen geld mag kosten. In de nieuwe BC dienen ten minste de transitiekosten 
van circa € 4 miljoen, sociale kosten, kosten voor het bieden van bestaanszekerheid (participatiewet) 
e.d. volledig te worden gedekt. Daarnaast is het o.a. noodzakelijk dat gedurende de gehele opvangperiode 
een gegarandeerde ondergrens wordt vastgesteld voor de normkostenvergoeding. 
 
Bij afsluiting van de huidige businesscase houden we rekening met een positief saldo van rond de € 9 
miljoen. Daarbij is rekening gehouden met het risico van de Meeuw Waterweg Wonen, van rond de € 10 
miljoen (dit risico houdt o.a. in dat we 1 jaar huur moeten betalen aan de Meeuw & Waterweg Wonen).  
Alle middelen die vrijvallen op 1 juli 2026 terug zullen vloeien naar de algemene reserve. 
 
Personele gevolgen: 
Geen. 
 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

Communicatie: 
Het college stelt de gemeenteraad voor om opvanglocatie Mrija deels voort te zetten na 1 juli 2026. Het 
gaat om het behoud van circa 800 opvangplekken op de huidige locatie. Het Rijk heeft gemeenten 
gevraagd om opvangplekken voor Oekraïense ontheemden beschikbaar te houden. Dit voorstel zorgt 
ervoor dat Vlaardingen blijft bijdragen aan de actuele opvangcrisis. De voortzetting vindt alleen plaats als 
er volledige financiering vanuit het Rijk is. Voor Vlaardingse woningzoekenden blijft gelden dat de 48 
Heijmans One woningen van Waterweg Wonen van Mrija na zomer 2026 beschikbaar komen op een 
andere locatie in de stad. 
 
Participatie: 
We gaan gesprekken voeren met partijen in de directe omgeving, o.a. de omwonende, Industriële Kring 
Vlaardingen, de winkeliers in de Westwijk en Bureau Westwijk. 
 
Duurzaamheid: 
Niet van toepassing. 
 
Juridische Gevolgen: 
Naast de reeds in dit raadsvoorstel benoemde en gemotiveerde juridische onderbouwing en achtergrond 
zijn er verder geen bijzonderheden. 
 
 
Bijlagen 
 
Naam van de bijlage 

1. Schets van de nieuwe situatie 
2. Advies BVR 
3. Advies Inclusia 
4. Financiële bijlage 
5. Brief minister 

Registratienummer Verseon 
2028476 
2028477 
2028478 
2028700 
2028698 

 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van Vlaardingen, 
De secretaris,                            De burgemeester, 
  
 
  
  
drs. E. Stolk       drs. B. Wijbenga - van Nieuwenhuizen 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

RAADSBESLUIT 
 
   
Registratienummer : 2024581 
Datum raadsvergadering :   
 
 
Besluit van de gemeenteraad van Vlaardingen 
 
 
 
De gemeenteraad van Vlaardingen, 
 
Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 3 juni 2025, 
 
Gelet op het verzoek van de minister van Asiel en Migratie van 17 april 2025, de opgaven uit de 
Spreidingswet en de regionale en lokale behoefte aan voortzetting van kwalitatieve opvang, 
 
Besluit:  
 

1. In te stemmen met het opstellen van een nieuwe businesscase voor de partiële voortzetting van 
opvanglocatie Mrija, met een bruto capaciteit van circa 800 opvangplekken voor Oekraïense 
ontheemden, gericht op een verlengde periode tot uiterlijk het moment waarop de nieuwe AWZI 
in gebruik wordt genomen (planning 2030). De beoogde voortzetting bestaat uit: 

a. Het behoud van circa 480 opvangplekken op het huidige terrein; 
b. Een uitbreiding met circa 300 opvangplekken op een aangrenzend perceel, onder 

voorbehoud van financiële en juridische haalbaarheid. 
2. Deze voortzetting en de nieuwe businesscase uitsluitend door te voeren onder nieuwe 

randvoorwaarden. De minimale randvoorwaarden zijn: 
a. Totstandkoming van een nieuwe overeenkomst met het Rijk waarin: 

i. volledige financiële dekking is gegarandeerd: Ongeacht de op dat moment 
geldende regelingen wil de gemeente Vlaardingen de garantie hebben van het 
Rijk dat alle kosten die zij maakt die verband houden met het opvangen van 
Oekraïense vluchtelingen in de breedste zin des woords worden gedekt (dus 
zowel fysiek als sociaal, denk hierbij bijvoorbeeld aan minimaal, doch niet 
uitputtend, de transitiekosten en alle kosten die nu onder de 
normkostenvergoeding vallen, buitengewone kosten ten behoeve van de 
opvang van ontheemden, zorgkosten, onderwijskosten en kosten voor 
maatschappelijke hulp);  

ii. Vlaardingen na afloop van zowel de tijdelijke bescherming vanuit Europa als na 
afloop van de op nationaal niveau gereguleerde periode van opvang die direct 
volgt op het niet verder verlengen van de Richtlijn Tijdelijke Bescherming van de 
Europese Commissie niet verantwoordelijk wordt gehouden voor: 
- huisvesting; 
- toegang tot andere (sociale)regelingen waar Vlaardingen richting inwoners 
voor aan de lat staat en  
- het verstrekken van uitkeringen in het kader van het waarborgen van de 
minimale bestaanszekerheid, zoals (niet uitputtend) bijstandsuitkeringen volgens 
de Participatiewet 
ten behoeve van de ontheemden die zich op dat moment nog rechtmatig in de 
opvang bevinden; 
  

b. De gemeente de regie te houden over de programmering (o.a. instroom) en het beheer 
van de opvanglocatie. 



 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

c. De benodigde flexwoningen zijn beschikbaar en uitvoerende partijen zijn aangehaakt. 
d. De uitbreiding is juridisch en planologisch uitvoerbaar, inclusief eventuele toestemming 

van de Provincie Zuid-Holland voor tijdelijk strijdig gebruik van de locatie.  
3. Te bepalen dat de partiële voortzetting van Mrija geen doorgang vindt indien vóór 1 oktober 2025 

geen overeenkomst met het Rijk tot stand komt waarin o.a. de bovengenoemde voorwaarden 
zijn geborgd.  

 
Aldus besloten in de openbare vergadering van de gemeenteraad van Vlaardingen, gehouden op  
  
De griffier,       De voorzitter, 
 
 
 
I.L.J.C. Konings LLM MA     drs. B. Wijbenga - van Nieuwenhuizen 
 









Mrija



Op excursie



De opgave

> 2 + 1 scenario’s

Scenario 1: 

2x Klein

2x MFG

650 inwoners

Scenario 2:

2x Meeuw

2x MFG

720 inwoners

Scenario 3: 

3x Meeuw

795 inwoners



Projectgebied



Kansen en 
opgaven



Aanbevelingen inclusia

1. Meer woningen is beter 
2. Ruimte voor sport/bewegen/spel is een must
3. Besteed aandacht aan een veilig entree (bouwverkeer!)
4. Gebouwen Meeuw hebben voorkeur (meer woningen, flexibele 

woningplattegrond, buitenruimte)
5. Houd parkeren per inwoner gelijk, huidig parkeren wordt volledig benut
6. MFG’s zijn handig voor verdichten en voorzieningen, tijdelijke woonplek
7. Behoud ruimte voor collectieve plekken bij ‘achterdeur’ woningen
8. Binnensport (ipv de sporthal een zaal van 3 containers groot voor tafeltennis, 

taekwondo, …) 
9. Plaats bankjes met rugleuning



2x Klein

2x MFG

650 inwoners

Zoet:

Makkelijk 
inpasbaar

Zuur:

Entree 
bouwverkeer

Weinig woningen

Scenario 1



2x Meeuw
2x MFG
720 inwoners

Zoet:
Huidige 
ontsluitingen 
blijven
Scheiding 
bouwverkeer
Sportveld
Zuur:
Verspreid 
parkeren

Scenario 2



3x Meeuw

795 inwoners

Zoet:

Doorlopend 
verblijfsgebied

Parkeren 
gescheiden

Zuur:

Geen sportveld

Bouwverkeer?

Geen MFG

Scenario 3



Scenario 4A

3x Meeuw

2x MFG

825 inwoners

Zoet:

Ruimte sport en spel

Maximaal 
programma

Clustering parkeren

Zuur:

Bouwverkeer, 1 
entree, concentratie 
parkeren (veiligheid)



Scenario 4B

Scenario 4:

3x Meeuw

2x MFG
825 inwoners

Zoet:
Ruimte sport en 
bewegen

Maximaal wonen

Bouwverkeer
Twee entrees
Zuur:

spreiding parkeren 
(zoeken)



Kabels en 
leidingen: 
botproef



Ruimte in
leidingstrook

In dit voorbeeld: net 
aan voldoende 
ruimte voor 
parkeren (2x 11m) 
met leidingstrook 
(1m weerszijden = 2 
meter brede strook)

Kan dit?



Onderzoeksvragen
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Stichting Inclusia 
Groetekerkplein 5, 

3011GC Rotterdam 
www.inclusia.nl 
info@inclusia.nl 
KVK: 73610062 

NL73 INGB 0009 2171 98 

Voortgang Mrija na juni 2026 

Mrija is nu bijna twee jaar in huidige vorm actief. Op dit moment wonen 1044 mensen in Mrija. De 
meeste mensen wonen er vanaf het begin. Er is weinig doorstroming, mensen zijn gelukkig in Mrija 
en zijn zeer tevreden over hoe ze hier wonen. De mensen die vanuit Mrija vertrokken zijn hebben 
iemand leren kennen in Nederland waar ze mee samen zijn gaan wonen of zijn vetrokken terug 
naar Oekraïne of een ander land. 

De bewoners hebben een leven opgebouwd. Veel mensen werken, kinderen gaan naar school. Ze 
hebben vriendschappen opgebouwd binnen Mrija maar ook in Vlaardingen en de rest van de regio. 
Nieuwe relaties zijn gegroeid maar ook zijn relaties verbroken. Nieuwe kinderen zijn geboren en 
helaas hebben we ook onze eerste bewoner die palliatieve zorg krijgt. 

Mrija is een  community  geworden, een wijk waarin mensen samenleven en elkaar steunen. De 
jongeren halen boodschappen voor de ouderen, ze helpen elkaar met vervoer naar de dokter en 
school. Mensen kennen elkaar en letten samen op de kinderen en ouderen. 

Nu gaan we weer een spannende periode in waar mensen nog steeds geen zekerheid hebben over 
hun toekomst in Nederland en over wat er met hun gaat gebeuren na juni 2026 in Mrija. 



6 stellen zijn 
gescheiden 

maar wonen 
nog samen 

2 persoons 
gezinnen Mrija 

Gezinnen 5 persoons 
gezinnen 

allemaal gezinnen 
met ouders en 

kinderen 

17 
gezinnen 

102 
gezinnen 

3 persoons 
gezinnen 

meeste ouders 
met kinderen, 
aantal moeder 
met 2 kinderen 

4 persoons iets meer dan 10 

gezinnen gezinnen met 3 
generaties 

85 
gezinnen 

veel gezinnen 
met beide 
ouders en 
kinderen 

Situatie nu:   

60 in 
Al 

2 
gezinnen 

6 persoons 
gezinnen 

  

4 in M20 
alleen 

reizende 
vluchtelingen 

 

117 
gezinnen   

We zien dat de meeste gezinnen stabiel zijn. Ongeveer 30% van de gezinnen zien we eigenlijk alleen 
bij aanwezigheid controle. Ze werken en hebben voldoende vrijetijdsbesteding. Ongeveer 30% van 
de gezinnen komen alleen met eenvoudige vragen naar het steunpunt. Ze begrijpen sommige 
brieven niet, moeten iets regelen wat ze niet goed begrijpen of komen voor belasting aangifte of 
hulp bij doorgeven wijzigingen in eigen bijdrage. Deze mensen zijn redelijk zelfredzaam maar 
hebben af en toe steun nodig. 

De overige 40% van de gezinnen ontvangt intensievere hulp. Ze komen wekelijks langs omdat ze in 
een traject zitten wat meer hulp vraagt zoals Arbeidsconflicten, zorgtrajecten of wijkteamtrajecten. 
We hebben ook gezinnen die in Oekraïne niet zelfredzaam waren en het hier ook moeilijk hebben. 
Het gaat om ongeveer 12 gezinnen. 

In het begin was het zoeken en werken aan goede communicatie met wijkteam, onderwijs en 
ziekenhuizen maar nu hebben we korte lijnen en is zorg waar nodig opgestart. 

a 



Alle ruimte die er voor 
activiteiten is, zal 

verdwijnen, 
verplaatsen M19 zou 

.fijn zijn en misschien 3 
containers om een 

activiteitenruimte te 
maken 

20 
We kunnen inkrimpen in. 
groen en buitenruimte  • 

als dit een winst van 
plekken op kan leveren. 
Ook kan op het groen 
nu ruimte komen voor 

activiteiten 

In dit advies zullen we op een aantal terreinen meegeven hoe we kijken naar de gedeeltelijke 
voortgang van Mrija. We zien goede mogelijkheden voor de voortgang ook op een kleiner terrein. 
Mensen zijn erg gelukkig hier en hoe meer mensen we kunnen proberen te behouden op locatie zou 
fijn zijn. We hebben hier gezinnen wonen die reeds 5 of zelfs 8 keer verhuisd zijn in de afgelopen 3 
jaar tijd en de stabiliteit in Mrija heeft ze veel goed gedaan. 

advies aan bouwkundig bureau 

We hebben op donderdag 1 mei een wandeling door Mrija gemaakt met het bouwkundig bureau. 
Hieronder de belangrijkste dingen die we ze meegegeven hebben: 

Belangrijkste voor 
• bewoners is dat 

I zoveel mogelijk 
mensen kunnen 

blijven, daar kan luxe 
voor opgegeven 

•, worden  

Kijkend naar 
gebouwen is er een 
lichte voorkeur voor 
Meeuw met het oog 
op de inrichting van 

de units 

Voor ons als Inclusia zijn een aantal dingen rand voorwaardelijk voor een goed functioneren van Mrija. 

Wonen 

Units 

We hebben een lichte voorkeur voor 
de Meeuw Units. Door de inrichting 
en de slaapkamers zijn deze beter 
bewoonbaar voor de mensen 

Buitenruimte 

Spelen 

Veel van de speelruimte is aan de 
kant die weggaat. Het zou fijn zijn als 
de speelplek tussen C3 en C4 
uitgebreid kan worden met wat 
speeltoestellen 

Voetbal 

Kunnen we een voetbalveld in de 
tussenruimte behouden 

Gezinnen 

We willen graag meewerken aan de 
lijst met gezinnen voor de loting. We 
zien dat gezinssamenstellingen 
veranderen en dat sommige gezinnen 
nog in een woning wonen maar niet 
meer 1 gezin zijn 

Sport 

Sport is erg belangrijk voor de 
mensen, het laat de kinderen energie 
kwijt raken en helpt de volwassenen 
om trauma tegen te gaan en gezond 
te blijven. 
Het zou mooi zijn als we een ruimte 
kunnen krijgen van 3 containers 
groot. Daar kunnen we veel sporten 
in voortzetten. Deze zouden mogelijk 
op het stuk tussen C2 en CS passen. 

Groei 

We zien dat nog steeds mensen 
komen uit Oekraïne die bij de 
kerngezinnen horen. Ook komen er 
ieder jaar ongeveer 6 baby'tjes bij. 

recreatie 

Het zou fijn zijn als we de 
picknictafels en bankjes mee kunnen 
verhuizen. De verdichting van 
gebouwen zou kunnen leiden tot wat 
minder ruimte maar wat plekken 
voor bankjes zou fijn zijn 



Woonbegeleiding 

Woonbegeleiding is belangrijk in het 
welzijn in de wijk. De begeleiders 
bemiddelen bij buren conflicten, 
overlast en overtreden regels. Ook 
ondersteunen ze bij storingen en 
defecten in woningen en monteurs 
die voor reparaties komen. 

Steunpunt 

Het steunpunt is 7 dagdelen in de 
week open. Gemiddeld 90 bewoners 
per week bezoeken het steunpunt. 
Het gaat daarbij om kleine vragen als 
het begrijpen van post en maken van 
afspraken. Bij meer ingewikkelde 
dingen als zorgtrajecten en 
verzekering of werkdingen worden 
afspraken ingepland met Margaret. 

Activiteiten 

Vanuit inclusia wordt er een 
wekelijks activiteiten programma 
aangeboden. Het gaat om 
ontmoeting, educatieve, muziek en 
creatieve activiteiten. In 
vakantieperiodes en met feestdagen 
worden extra activiteiten 
aangeboden. 

Locatie Management 

aanwezigheid 

We houden de aanwezigheid van de 
mensen bij in een steekproefsgewijze 
controle 

Zorg 

Verpleegkundige 

Vier dagen in de week is een 
verpleegkundige in Mrija aanwezig. 
Ze zijn verantwoordelijk voor de 
triage  en het contact met de 
huisarts. Hun rooster is eigenlijk 
altijd vol met afspraken waaronder 
veel kleine dingetjes die niet naar de 
huisarts hoeven. 

Gezinshulp 

Op locatie kennen we verschillinde 
vormen van gezinshulp. Er is 
kraamzorg na geboorte, een aantal 
gezinnen heeft ondersteuning van 
wijkteam bij opvoed uitdagingen of 
kinderen met een beperking en we 
hebben een bewoonster die 
palliatieve zorg ontvangt. 

onderwijs 

We zorgen ervoor dat alle jongeren 
boven de 12 ingeschreven staan op 
een school en stemmen af met de 
school en leerplicht over de 
voortgang. 

Psychische 
ondersteuning 

Sinds kort is het zorg team versterkt 
met een psycholoog die de Russische 
taal beheerst. Dit is erg belangrijk 
voor de wijk. We zien dat best wat 
mensen struggelen met 
oorlogstrauma of hoe psychische 
behandelingen die ze in Oekraïne 
hadden voort te zetten. 

Ouderen 

We hebben iets meer dan 25 mensen 
boven de 65 op locatie. Alle ouderen 
hebben op locatie of in de regio 
familie wonen die betrokken zijn. De 
helft van de ouderen ontvangt een 
vorm van mantelzorg en de rest is 
zelfredzaam. Zes ouderen ontvangen 
intensieve mantelzorg. We houden de 
ouderen extra in de gaten en letten 
op de belastbaarheid van hun 
mantelzorgers 

EHBO 

Buiten de aanwezigheid van de 
verpleegkundige zijn we 
verantwoordelijk voor de EHBO, 
afspraken maken met artsen en inzet 
ambulance indien nodig 

Verslaving 

We merken dat er onder de 
gemeenschap in verhouding best veel 
verslavingsproblematiek is. Met name 
alcohol gebruik is problematisch en 
leidt regelmatig tot huiselijk geweld 
en ruzie. Met de verpleegkundige en 
huisartsen kijken we per geval hoe dit 
op te pakken. 

Neurodivergente 
kinderen 

In Mrija wonen 5 neurodivergente 
kinderen. De meeste van hun hadden 
geen goede zorg op de locaties waar 
ze vandaan kwamen. Het heeft bij 
ons ook flinke tijd gekost maar nu is 
met hulp van het wijkteam voor 
ieder kind een passende 
ondersteuning, school of 
dagbesteding gevonden. We 
begeleiden de ouders in dit proces en 
voorzien ze van informatie en steun. 

Voor veel bewoners in het locatie management een vertrouwde partner in het leven in Mrija. Ze 
weten dat ze met al hun vragen hier terecht kunnen. Dat ze ook de moeilijke dingen en ruzies 
kunnen delen omdat we niet oordelen maar zoeken naar oplossingen. Binnen het team hebben 
we verschillende krachten en karakters die maken dat er voor een ieder een fijn aanspreekpunt 
is. Naast noodzakelijke ondersteuning zijn we ook een inloop voor een ieder die even een 
praatje wil maken of niet alleen wil eten. 



  • 
 

Ontwikkelingen om alert op te zijn 
Over de laatste 12 maanden zien we dingen ontwikkelen die we mee willen geven in verband 
met de mogelijke voortgang van Mrija: 

• Zoals eerder aangegeven was het een flinke uitdaging om de juiste zorg te organiseren voor 
de gezinnen met neurodivergente kinderen. Als het erop aankomst dat ze moeten verhuizen 
moet hier voldoende tijd voor uitgetrokken worden omdat overdracht naar een andere 
gemeente lastig is en ze daar ook weer met wachtlijsten te maken krijgen. 

• Mensen zijn inmiddels zo'n drie jaar in Nederland en we zien dat dit ook effect heeft op 
relaties. We zien huwelijken stranden, relaties uitgaan maar ook nieuwe relaties ontstaan 
De meeste mensen waarvan de relatie uit gaat blijven bij elkaar wonen omdat er nu geen 
andere opties zijn. Soms gaat dat niet goed en dan lopen we tegen uitdagingen aan omdat 
mensen vaak geen netwerk in Nederland hebben waar ze kunnen logeren, of hun netwerk 
zit ook in een opvang waar ze niet mogen logeren. Mensen die nieuwe relaties krijgen lopen 
ook tegen uitdagingen aan. Wanneer er plek in de unit is om te kunnen samenwonen mag 
het niet wanneer het om iemand gaat die niet onder de richtlijn valt en wanneer iemand wel 
onder de richtlijn valt geeft de  HUB  op dit moment geen toestemming omdat ze met het oog 
op volgend jaar regie willen hebben over alle instroom hier. Wij zien soms mogelijkheden 
om te schuiven of wisselen met andere locaties maar de  HUB  houdt de deur dicht. We 
vinden dit best lastig omdat we ook wel begrijpen dat levens in drie jaar tijd door 
ontwikkelen. 

• We zien de laatste maanden meer mensen in de knel komen met verslaving en dan met 
name aan alcohol. Mensen drinken veel en hebben dit soms ook niet onder controle. We 
zetten met de psycholoog in op de begeleiding van de mensen maar er zijn een aantal 
mensen die deze hulp weigeren en we kunnen ze niet dwingen. 

• In Oekraïne zijn er meer mogelijkheden voor zorg dan in Nederland. We zien dan ook dat 
mensen op en neer blijven reizen voor zorg die ze hier ook kunnen krijgen maar waarvan ze 
denken dat het daar beter is of makkelijker te krijgen is. Het maakt dat mensen regelmatig 
weg zijn en dat ook de afhankelijkheid van onnodige zorg en medicatie blijft. 

• Onder tieners en pubers zien we ook een toenemend alcohol gebruik en ook een toename 
in problemen op school. Ze zijn vaker betrokken bij pesterijen of slachtoffer van pesterijen. 
We werken intensief samen met de scholen en soms politie om dit tegen te gaan of de 
ouders goed te betrekken bij mogelijke oplossingen. 

• Ook zien we een toename in mensen met schulden. Het gaat dan vaak om opgelopen 
boetes, terwijl dat ze de regels best kennen, die ze niet betalen of niet betaald hebben. We 
ondersteunen bij het treffen van regelingen en blijven in gesprek met mensen over de 
regels en het belang van het betalen van de boetes. Ook zien we meer verzekeringszaken na 
schade en kleine ongevallen. 



Adviezen vanuit Inclusia 
De volgende dingen willen we meegeven vanuit Inclusia voor de voortgang van Mrija: 

• Indien mogelijk willen we adviseren om ruimte voor activiteiten te behouden. Het zou fijn 
zijn als M19 mee kan en de huidige functie kan behouden. Ook als er 650 mensen meegaan 
is het kunnen behouden van activiteiten erg belangrijk voor het welzijn van de mensen. Het 
zou ook een grote meerwaarde hebben als we ergens een ruimte van ongeveer 3 
bouwcontainers kunnen krijgen. Dan wordt het mogelijk om een aantal van de 
sportactiviteiten ook te behouden. We zien dat een flink deel van de bewoners deelneemt 
aan sport activiteiten en dat dit belangrijk voor hun is. 

• Op dit moment zijn de meeste speeltoestellen aan de kant die weggaat. Misschien is het 
mogelijk de speeltuin tussen C4 en C3 wat uit te breiden door dingen te verplaatsen. 

• Parkeren zal een uitdaging worden. Alle plekken plus de vrije ruimte op de heuvel zijn in 
gebruik. Met de afname van mensen zal dit minder worden worden, maar niet veel minder 
want we zien de auto dichtheid groeien. 

• We willen adviseren om een of twee van de veldjes in de goot te behouden. 1 voor voetbal 
en 1 voor basket en volleybal geschikt maken. Er zullen relatief meer gezinnen met kinderen 
blijven en beweging is voor de kinderen erg belangrijk. De Westwijk is voor kinderen 
zelfstandig toch wat ver waardoor bewegingsmogelijkheden in Mrija wenselijk zijn. 

• De fitnesstoestellen zijn luxe, ze worden best veel gebruikt. Indien verplaatsen mogelijk is 
dan zou het fijn zijn maar ze staan op de luxe lijst 

• Er moet ook gekeken worden naar de vuilcontainers. Nu is er genoeg voor de hoeveelheid 
gezinnen, maar bij de herinrichting zal dit meegenomen moeten worden. 

• We adviseren om minimaal 4 Time Out kamers te behouden. Met de druk op de 
opvangplaatsen in de regio is eigen time out belangrijk gebleken. Het kunnen kamers op 
locatie zijn of afspraken met een hotel waar 24/7 mensen geplaatst kunnen worden. 

• Waar het gaat om toegang tot zorg zien we dat  triage  op locatie zinvol is maar we zien ook 
dat mensen steeds zelfredzamer worden in naar afspraken gaan. We vertalen eigenlijk 
alleen nog voor de ouderen die moeite hebben om de taal te leren. We zien wel nog steeds 
een grotere vraag naar zorg vanuit de cultuur dan bij andere vluchtelingen. Het lijkt ons 
goed om misschien met de huisartsen samen te kijken naar hoe de zorg goed voort te 
zetten. 



Adviezen vanuit Inclusia 
• We zien dat mensen steeds zelfredzamer worden en dat ze de beveiliging minder nodig 

hebben. Incidenteel komen ze in de avond of nacht bij de beveiliging vorr hulp. We denken 
wel dat het goed is om beveiliging te behouden omdat we op locaties waar beveiliging is 
afgeschroefd zien dat overlast door drugs en agressie toegenomen zijn. Dat zou in Mrija ook 
kunnen gebeuren. 

• Het zou mooi zijn als de neurodivergente kinderen op Mrija kunnen blijven. Het is heel 
moeilijk om hun zorg goed op orde te krijgen en dat lijkt nu eindelijk gelukt te zijn. 

• We zien dat het steunpunt veel gebruikt wordt voor vragen en ondersteuning. We willen dit 
behouden. Veel dingen in Nederland zijn moeilijk en erg talig en steun blijft daar nodig 

• Het locatie management is ook belangrijk om te behouden. Het geeft mensen een veilig 
gevoel en draagt bij aan het welzijn. Het team bestaat nu uit 3 woonbegeleiders, 2 
activiteiten begeleiders, 1 steunpunt begeleider en 2 coordinatie. Er zijn 3 woonbegeleiders 
nodig om de dekking van 6 dagen van 9 tot 21 te kunnen garanderen. 
Activiteitenbegeleiding kan iets omlaag omdat het aantal bewoners omlaag gaat. Steunpunt 
en coordinatie blijven ook nodig. We zitten al op een best minimale bezetting dus ook met 
het afschalen van mensen is hier niet veel afschaling in te winnen ben ik bang 

• We verwachten een zware periode met de verplaatsing en verhuizing van mensen. Dit zal 
tijdelijk een opschaling van uren en menskracht vragen. 

• Mensen hebben veel spullen in de woning, erg veel. We zullen zodra we weten wie gaat en 
wie blijft moeten kijken naar hoeveel mensen die weggaan mee mogen nemen en hoe we 
de spullen van mensen die intern verplaatsen opgeslagen kunnen worden. Hier zullen 
containers voor geplaatst moeten worden denken we. 

• Het is belangrijk om veel en goed te communiceren met mensen. Zodra er nieuws te delen 
is wat zeker is moeten we avonden gaan organiseren. Mensen hebben gelezen dat een deel 
van Mrija blijft en stellen nu veel vragen over wie blijft en hoe het gaat lopen. Het is 
belangrijk om niet te lang te wachten met communiceren maar vooral om te communiceren 
wanneer iets zeker is. 

• Het lijkt ons belangrijk om in goede afstemming met de  HUB  de verhuizingen af te 
stemmen. Dit zal ook best een paar maanden duren omdat er op verschillende momenten 
nieuwe locaties vrij komen. We zien mogelijkheden voor een goede samenwerking in deze. 



Adviezen vanuit Inclusia 
• Logistiek blijft ook best veel werk op de locatie. Er zijn regelmatig defecten aan de units. We 

ondersteunen Samira regelmatig bij dit werk 

• We adviseren ook om goed uit te zoeken hoe om te gaan met mensen die in bezwaar gaan 
tegen het moeten verlaten van de woning. Wanneer 750 mensen mogen blijven lijkt d=het 
aantal wat weg moet laag te zijn maar er worden wel relatief veel twee persoons 
huishoudens geraakt. Daar zitten in ons geval best wat assertieve mensen tussen die in 
bezwaar kunnen gaan. 

• We gaan ervan uit dat het planning technisch bijna onmogelijk is maar kunnen we kijken 
naar mogelijkheden om bij verplaatsen en tijdelijk elders onder brengen we kunnen streven 
naar grote verplaatsingen tijdens schoolvakanties zodat we kinderen wat kunnen besparen 

• Is het mogelijk een beeld te krijgen van de bouwoverlast van de waterzuivering. We zitten 
dicht bij elkaar en onze units zijn best gehorig. Dan kunnen we de mensen goed 
voorbereiden op komende overlast. 

• Het is belangrijk een goede toegang te hebben voor het bouwverkeer en een goede 
afsluiting van het terrein met het oog op de veiligheid van de kinderen. 

Voor het locatie management maakt het niet veel verschil of er 650 of 750 mensen op de locatie 
wonen. De inzet wordt vooral mede bepaald door hoeveel welzijn en ondersteuning nog steeds 
geboden kan worden. Als er geen sport of andere activiteiten mogelijk zijn krijgen we meer 
rondhangende mensen en dus ook overlast. Ook zijn we afhankelijk van de hoeveelheid 
overlast die zal komen van de bouw van de fabriek. Dit zal tot irritaties kunnen leiden. 

We adviseren de begeleiding van het locatiemanagement op het zelfde niveau te houden. We 
gaan meer indikken waardoor intensievere begeleiding nodig zal zijn. 

Graag lichten we dit advies mondeling verder toe. 









Bijlage 4: Financiële bijlage – Mrija scenario partiele handhaving met 800 opvangplekken 
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